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Z inicjatywy Burmistrza Miasta Mławy we wtorek 9 października b.r. odbyło się
spotkanie dotyczące działalności Miejskiego Klubu Sportowego Mława. Na
zaproszenie Sławomira Kowalewskiego do ratusza przybyli członkowie prezydium
zarządu MKS Mława.
Głównym powodem zwołania tego posiedzenia były niepokojące sygnały dotyczące
działalności Klubu, artykuły w prasie lokalnej, a przede wszystkim troska władz
miasta o losy MKS-u.
- Za priorytetowe uważam prowadzenie w Klubie profesjonalnej pracy wychowawczej
oraz masowy nabór dzieci do drużyn w różnych grupach wiekowych. Swymi uwagami
podzieliłem się z zarządem Klubu i liczę na szybki odzew – informuje Sławomir
Kowalewski.
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